
Förslag från styrelsen om införande av köavgift 
Till punkt 14 A) dagordningen 
 
Styrelsen föreslår att årsmötet beslutar att införa en köavgift på 300 kr (engångsavgift) för 
dem som anmäler intresse för att få odlingslott och att köavgiften ska gälla för såväl externa 
som interna köande samt dem som redan står i kö. 
 
Motivering: 
Föreningen har en orimligt lång kö med extremt långa väntetider. Vår kölista har varit stängd 
sedan den 5 augusti 2020 med kommunens tillstånd. Trycket är stort på alla odlarföreningar, 
dock mest på dem som ligger centralt. Många ställer sig på kö hos flera föreningar för att 
chansa och se vilken som går snabbast. Det medför en tungrodd och tidsödande handläggning 
när lediga lotter ska fördelas. Med en köavgift skulle sannolikt trycket minska så att bara 
seriösa sökande ställer sig på kö. Kommunen har ingenting emot att föreningarna inför 
köavgifter. 
 


